
Europaudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 10. november 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

EUU alm. del

Spørgsmål 20
Ministeren bedes oplyse, hvad udviklingen i antallet af ansøgninger om tilla-
delse til erhvervelse af sommerhus fra en udenlandsk statsborger har været
de seneste ti år og herunder også, hvad udviklingen i antallet af tilsagn har
været. Ministeren bedes desuden oplyse, hvorvidt ministeren opfatter det som
et problem, at antallet af ansøgninger angiveligt er steget, og at antallet af til-
sagn er steget tilsvarende.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kenneth Kristensen Berth (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kenneth.Kristen-
sen.Berth@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Erik Christensen
formand
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